
 

 

Met frisse moed weer begonnen 

Het zomerreces is weer achter de rug en we zijn vol frisse moed begonnen. De eerste 

informatiebijeenkomst had te maken met de woningbouwplannen in Hoogezand Noord. Er 

liggen mooie plannen, maar omdat mensen die daar nu wonen eerst (tijdelijk?) elders 

moeten wonen, kun je niet in één keer alles plat gooien en nieuw bouwen. Er gaat dus flink 

wat tijd in zitten voordat dit gerealiseerd is. 

Ook de eerste commissievergadering en raadsvergadering hebben we alweer gehad. Hier  

werd onder andere gesproken over het BWRI. Dat was een werkbedrijf en moet een 

ontwikkelbedrijf worden, zodat zoveel mogelijk mensen een kans kunnen krijgen op de 

arbeidsmarkt. Wij zijn wel van mening dat er dan ook iets gedaan moet worden aan de 

armoedeval. Want als je werkloos financieel beter af bent dan wanneer je aan het werk 

gaat, dan is de stap naar werk voor veel mensen wel heel groot. In het kader van het 

raadswerkprogramma worden dit soort zaken ook besproken bij het thema armoede. In 

onze gemeente blijken veel mensen in armoede te leven. Met de huidige prijzen voor 

boodschappen en energie is dat niet heel vreemd. Aan de andere kant vragen wij ons ook 

wel af of de armoede alleen te maken heeft met een laag inkomen en hoge prijzen, of dat 

het ook te maken heeft met keuzes. Krijgt een kind voor school echt geen ontbijt omdat er 

maar geld is voor 1 maaltijd per dag? Of wordt dat geld uitgegeven aan andere minder 

urgente zaken? Of is het geld er wel, maar gaan pa of moe liever niet uit bed ’s morgens en 

slaat een kind dus het ontbijt over omdat het zichzelf maar moet redden. Allemaal vragen 

waar wij het antwoord niet op weten, het enige dat wij weten is dat het (bij jonge kinderen) 

nooit de schuld van het kind zelf is. De ouders zijn verantwoordelijk voor het welzijn van hun 

kinderen en wat ons betreft mogen kinderen er niet de dupe van zijn als ouders die 

verantwoordelijkheid niet willen of kunnen nemen. 

Kor Hoving, fractievoorzitter 
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Even voorstellen 

Mijn naam is Marieke Bos- Wu, ik ben 43 jaar en samen met mijn man en schoonvader werk 

ik op ons prachtige melkveebedrijf in Zuidbroek. Wim en ik zijn de trotse ouders van elk 3 

dus samen 6 kinderen. Een waar fusiegezin. 

 

Van oorsprong ben ik zangeres en zangdocent maar ik heb vooral veel gewerkt als 

secretaresse/ klantadviseur en communicatietrainer bij o.a. UWV en DUO. 

 

Toen ik mijn lief leerde kennen was ik totaal niet bekend met de agrarische sector. Laat 

staan veehouderijen. Ik kom van oorsprong uit Amsterdam en kon mijzelf als ware 

stadsmuts niets voorstellen bij koeien melken en trekker rijden. En eerlijk gezegd vond ik 

het ook maar zielig en vies allemaal. Mijn liefde voor Wim groeide net als mijn liefde voor 

het vak en koeien. Ik zag met hoeveel zorg en kunde mijn man en schoonvader voor de 

koeien zorgden en ik zag ook dat wij een heel ander beeld meekrijgen vanuit de media over 

deze prachtige sector. Ik was om en zat op mijn 39e voor het eerst op een trekker en stond 

uiteindelijk ook gewoon tussen onze dames. 

 

Het is zo’n mooi vak, zo vrij en zo dichtbij de natuur dat ik in 2019 besloot mijn baan op te 

zeggen en sinds 2020 zit ik samen met mijn man in de maatschap. Tegelijkertijd was de 

politiek bezig met een omslag, de boerenprotesten waren een feit en ik zag de wanhoop en 

onrechtvaardigheid die onze boeren troffen. Dat was voor mij het moment om mij aan te 

sluiten bij BBB. Caroline van der Plas werd en is voor mij een inspirator. Zij is gewoon 

zichzelf, oprecht en strijdt met hart en ziel voor een Nederland die geregeerd wordt vanuit 

gezond verstand en noaberschap. Haar nuchtere manier van doen en de verbinding die zij 

terugbrengt in onze maatschappij maakten dat ik vol overtuiging koos voor BBB. 

 

 

  



 

 

Ik heb een grote hekel aan politiek, vind het eigenlijk net een theater waar men enkel en 

alleen bezig lijkt te zijn met zichzelf op te hemelen door anderen af te kraken. Dat is helaas 

ook echt de orde van de dag en ik hoop dat ik in onze gemeentelijke politiek een bijdrage 

mag leveren door juist de verbinding en samenwerking op te zoeken omdat het natuurlijk 

wel zo is dat iedereen van de gemeenteraad gekozen is door een deel van onze inwoners en 

dus ook een stem moet hebben in het maken van besluiten. Het is een enkele keer best 

ingewikkeld. Met de één gaat samenwerken net iets soepeler dan met een ander. Samen 

met mijn superfijne fractie werk ik hard om onze prachtige gemeente nog een beetje 

mooier te maken. 

 

Mijn portefeuilles zijn Nationaal Programma Groningen, Gas en Zoutwinning, Leefbaarheid, 

Dorpen - en wijken, Dienstbaarheid, Participatie en Communicatie. 

 

Binnenkort zal ik een stukje schrijven over het Nationaal Programma Groningen, wat is dat 

nu eigenlijk en wat kunnen wij als inwoners van Midden- Groningen verwachten? 

 

Hartelijke groet, 

 

Marieke Bos- Wu 

  



 

Energiehub Midden Groningen krijgt steeds meer vorm 

 

Al een tijdje zijn we vanuit de fractie van de BBP bezig met de organisatie van een energie 

hub in Midden-Groningen. 

Het idee hiervoor is ontstaan vanuit de vraag van het bedrijfsleven van Midden-Groningen 

voor oplossingen in de energietransitie. Als gemeente zijn we natuurlijk al jaren 

energieleverancier voor de rest van Nederland. Dit eerst met turf, daarna met gas en nu met 

zon- en windenergie. Dit alles zonder dat wij er zelf echt beter van geworden zijn. 

Het idee is om samen met onderwijsinstellingen, bedrijfsleven en overheid op te trekken om 

nieuwe innovatie m.b.t. de energietransitie te bedenken en te ontwikkelen. Niet alleen 

hopen we hiermee te bereiken dat er nieuwe innovaties komen in de energietransitie maar 

dat wij ook het hoger onderwijs naar Midden-Groningen halen. We willen studenten en 

scholieren de kans geven zich in onze gemeente te ontplooien maar ze  ook hier te 

behouden zodat ze hun bijdrage kunnen leveren aan onze geweldige gemeente. 

Omdat we graag samenwerken hebben we de fracties van Gemeentebelangen en D66 

bereid gevonden samen met ons op te trekken in deze HUB. Zowel de inbreng van Jan 

Buurke als van Toine Fennis wordt enorm gewaardeerd. 

Het plan ligt nu bij de ambtenaren van de afdeling energietransitie en duurzaamheid. 

Samen kunnen we hier een succes van maken! 

 

 

Zoutwinning en de gevolgen voor Midden Groningen 

 

Op initiatief van de BBP Midden-Groningen en gesteund door de fracties van 

Gemeentebelangen  en VVD is er een bijeenkomst in de maak waarin het SODM 

(Staatstoezicht op de Mijnen) gevraagd is toelichting te geven op de gevolgen van 

zoutwinning en eventuele andere aardmetalen in onze gemeente en direct naast de 

gemeente Midden-Groningen. 

Uit onderzoek is gebleken dat er een behoorlijke bodemdaling optreedt door de winning 

van o.a magnesium. De BBP heeft met allerlei partijen contact gehad over de 

magnesiumwinning (stichting stop zoutwinning, Nedmag, NOM, waterschap Hunze en AA, 

en de eigen organisatie). De resultaten van deze gesprekken zijn behoorlijk verontrustend. 

Zoals het nu lijkt zal deze bijeenkomst voor raads- en commissieleden op 20 oktober 

plaatsvinden. In eerste instantie had het SODM ook toegezegd Economische Zaken hierbij 

te betrekken. Echter door de val van het kabinet heeft deze partij zijn toezegging om te 

komen ingetrokken. De BBP vindt dit een vreemde gang van zaken aangezien het probleem 

voor Midden-Groningen er niet minder op wordt met welk kabinet dan ook. 

 

Groet Gertjan 



 

 

Recreatie 

De Fraeylemaborg en omgeving is een grote toeristische attractie in onze gemeente. We 
zijn supertrots op de borg en haar omgeving, maar als je een beetje door het havengebied 
loopt worden we wel een stukje minder vrolijk. Samen met de VVD hebben wij schriftelijke 
vragen gesteld over het havengebied in Slochteren. Wij zijn blij dat het college onze vragen 
serieus heeft genomen. De eerste stappen zijn gezet. Er zijn zwemtrapjes geplaatst, het 
ergste onkruid is verwijderd en er is opgeruimd en schoongemaakt. Daarnaast wil het 
college een plan schijven voor een integrale aanpak om het  gebied te renoveren, inclusief 
de bruggen. Op zich zijn we daar heel blij mee, echter voordat er een plan is gemaakt en er 
een uitvoeringsagenda is geproduceerd zijn we wel enige tijd verder. Wij willen dat er vaart 
gemaakt wordt om het havengebied op te knappen. Het is jammer, het recreatie seizoen is 
alweer voorbij en er moet nog veel gebeuren om dit gebied weer toonbaar te maken.  
 
BBP houdt ervan om de handen uit de mouwen te steken en achterstanden aan te pakken. 
We begrijpen best dat het verbeteren van de kade een groot project is wat niet zomaar uit 
te voeren is, maar er zijn best veel kleinere klussen die op korte termijn gedaan kunnen 
worden.  
 
Zoals het verwijderen van de vloerresten van het voormalige VVV kantoor. Er liggen nu nog 
gewone vloerplavuizen buiten, met scherpe randen. Daarnaast is de bestrating ook aan een 
opfrisbeurt toe.  Dat vreemde houten vaartuig in de haven verwijderen, die is gevaarlijk voor 
spelende kinderen en zeker geen pluspunt voor de haven. De scheve fietsenrekken even 
weer recht zetten, ook hier kan een stratenmaker volgens ons uitkomst bieden.  
 
Dan misschien iets moeilijker om te realiseren, maar kan een ambtenaar contact opnemen 
met Enexis om de stroom weer aan te sluiten bij de ligplaatsen en bij het oplaadpunt van de 
fietsen bij het fietsenrek.  Het college heeft met de toerismevisie aangegeven dat ze het 
belangrijk vindt om onze gemeente te promoten, en om de voorzieningen op peil te 
brengen. Wij hopen dat we spoedig een budget kunnen reserveren om de bovenstaande 
klussen snel op te kunnen pakken, en dat het integrale plan vlot gereed is om de recreatie in 
het dorp Slochteren weer op niveau te brengen.  

 

 

 

  



 

 

Woningbouw 

Woningbouw is een hot item in onze gemeente. Er is een flinke wachtlijst voor mensen die 

een sociale huurwoning willen hebben, of een betaalbare koopwoning. Voor starters op de 

woningmarkt is het lastig, maar ook mensen met een modaal inkomen hebben moeite om 

een huis te vinden. Ze verdienen teveel voor een sociale huurwoning, maar kunnen te 

weinig hypotheek krijgen voor een koopwoning. Deze mensen zijn aangewezen op 

particuliere woningverhuurders. 

 

Particuliere verhuurders worden door sommige partijen ook huisjesmelkers genoemd. Deze 

term heeft een nare bijsmaak. Verhuurders zijn er in vele soorten en maten. Er zijn personen 

met een woning die ze verhuren als pensioenvoorziening. Voor anderen is het hun bron van 

inkomsten, en er zijn goede en slechte verhuurders. Op onze camping kom ik regelmatig 

mensen tegen die om wat voor reden ook (bijvoorbeeld een echtscheiding) geen woning 

meer hebben, en dat is in deze tijd een grote ramp. 

 

In februari 2022 heeft de raad een motie aangenomen over invoeren van 

zelfbewoningsplicht. BBP vindt dit een lastige kwestie. Aan de ene kant willen wij starters 

en mensen met een middeninkomen in staat stellen om een woning te kopen voor een 

redelijke prijs. Aan de andere kant zijn wij ook niet altijd 100% tevreden over de 

woningbouwverenigingen. Deze geven aan dat ze alleen in de grote kernen woningen willen 

bouwen, dus niet in de dorpen in de omgeving. Als je daar geen seniorenwoningen bouwt 

zit het hele dorp op slot. Oude bomen moet je niet verpoten is het spreekwoord.  Er is 

doorstroming nodig in de dorpen. Als er seniorenwoningen gebouwd worden, geeft dat 

weer ruimte aan gezinnen om te gaan wonen in het vrijkomende huis. En wij vinden het 

vreemd dat je straks alleen maar met een koopwoning in de dorpen kunt wonen,  en niet 

meer in een woning van de woningbouwcorporatie. We hebben de wethouder de opdracht 

meegegeven om aandacht te schenken aan dit probleem bij het  eerstvolgende overleg met 

de woningbouwvereniging, wanneer er weer nieuwe prestatie afspraken gemaakt worden. 

 

BBP vindt dat landbouwgrond niet gebruikt moet worden voor woningbouw. Veel liever 

gebruiken wij ruimte in de dorpskernen om woningen te bouwen, of dat ongebruikte 

bedrijfspanden worden omgebouwd naar woningen. Maar dat gaat erg moeizaam bij de 

gemeente. 

Vanaf januari 2024 gaat de nieuwe omgevingswet van start. Het is de bedoeling dat er nog 

maar 1 loket is waar iemand moet zijn als hij of zij wil bouwen of verbouwen. 

Het moet eenvoudiger worden en vooral sneller om een vergunning te krijgen voor bouwen 

of verbouwen. 



 

Wij horen graag ervaringen van onze inwoners over hoe het gaat bij de gemeente als er een 

vergunning voor een bouwproject of een verbouwing aangevraagd wordt. Gaat het snel? Is 

de procedure duidelijk? Zijn jullie tevreden over de begeleiding vanuit de gemeente? 

Graag vernemen wij het ook als iets naar tevredenheid gaat. Het is niet de bedoeling als we 

alleen de klaagbaak zijn. Wij bundelen graag jullie verhalen  om te kijken of er iets verbeterd 

moet en kan worden. Vooral nu er een grote wijziging aan zit te komen met de nieuwe 

omgevingswet is het ontvangen van ervaringen voor ons van grote waarde. 

Dus hierbij een oproep: mail je ervaring naar marian.vandijken@midden-groningen.nl 

Marian van Dijken. 
 

 

 

 

 

 

Wist je dat? 

…Kor de daad bij het woord heeft gevoegd en op 26 augustus is getrouwd met Trudy (nadat 

hij haar op zijn 50e verjaardag ten huwelijk had gevraagd)? 

…Marian met een groep BBB’ers mee heeft gedaan met de Ruigste Run? 

…Kor naar Hilversum is gereden om op televisie te kunnen vertellen hoe kalenderlandbouw 

in de praktijk uitpakt? 

…de gemeenteraad (en wij dus ook) op werkbezoek is geweest bij Ferus Smit, Smit 

kwekerijen en het Schildmeer? 

…we Mariët (nu Statenlid BBB Provincie Groningen) best wel missen, maar gelukkig nog 

regelmatig contact met haar hebben? 

…we gesprekken hebben met iemand die wel ons nieuwe commissielid wil worden? 
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De Groninger Ondernemersprijs 2023 

Donderdag 28 september waren wij vanuit de gemeenten Midden-Groningen getuige van 
een zinderende strijd tussen tien prachtige en krachtige ondernemingen. Zij waren uit vele 
uitzendingen genomineerd voor de Groninger Ondernemersprijs 2023 waarbij in navolging 
van NijburgIndustryGroup (2022) onze gemeente in 2023 mocht worden vertegenwoordigd 
door ImageplusDigital, Zuidbroek (Midden-Groningen). 
Voor de zomerperiode heeft de jury uit alle inschrijvingen en voordrachten tien namen 
geselecteerd en daarmee officieel genomineerd voor de Groninger Ondernemingsprijs 
2023. Ze zijn deze zomer geïnterviewd, gefotografeerd en gefilmd. https://lnkd.in/ehtd76SB 
Tijdens de Nominatiebijeenkomst bij Noorderpoort Automotive & Logistiek in Groningen, 
konden de 10 genomineerden een pitchpresentatie (max 3 minuten) geven aan zowel jury 
als het publiek. Nadat iedere genomineerde een bedrijfspresentatie had verzorgd, werd 
door de jury (waarvan Gedeputeerde Henk Emmens de voorzittersrol vervulde) de 3 
finalisten bekend gemaakt. Wovar (Groningen); Onlineveilingmeester.nl; (Groningen) 
en EasyToys (Veendam) gaan op 30 november de strijd aan voor de titel van Groninger 
Ondernemer van de 25e editie van de Groninger Ondernemingsprijs. Het doel van de 
Stichting Groninger Ondernemingsprijs is het stimuleren van de Groninger economie, door 
het zichtbaar maken van excellente en inspirerende bedrijven en het bieden van een 
relevant netwerk. 
 
Annemiek Hoesen 
 
 

Dorpen in beweging 

Hoe eenvoudig kan het zijn om het sociaal domein te verbinden met sport. Op een 
laagdrempelige manier verbinding en gezondheid realiseren met behulp van onze 
Buurtsportcoaches die actief betrokken zijn bij het welzijn van onze “old-star inwoners” in 
onze gemeente Midden-Groningen. Wekelijks, het gehele jaar rond, worden er reeds in 
enkele dorpen kosteloos beweegactiviteiten aangeboden voor onze senioren. Gezien de 
positieve resultaten zouden wij deze activiteit graag verder willen uitrollen over een groter 
deel van de gemeente om zoveel mogelijk inwoners in de gelegenheid te kunnen laten 
stellen deel te laten nemen aan deze gratis beweegactiviteit. Dorpen in beweging is een 
mooie combinatie van samenzijn en bewegen. Het is vooral leuk en de deelnemers hebben 
veel plezier. Dit initiatief is in Froombosch, Kolham en Overschild al een succes. Het doel is 
dit enthousiasme over te brengen naar alle dorpen in Midden-Groningen." 
Op dit moment is de beweegkar te vinden op maandag (19.00 uur) bij Dorpshuis De Pompel 
in Overschild, dinsdag (10.00 en 11.00) bij ‘t Mainschoar in Kolham en woensdag (10.45) bij 
Dorpshuis de Ruyten in Froombosch. Deelname is kosteloos. Dorpen in Beweging begint 
binnenkort ook in Harkstede. Wanneer in uw eigen dorp of wijk de beweegkar nog niet is 
ingezet maar er wel behoefte is, laat dat weten aan Team Sport van de gemeente Midden-
Groningen (jan.blaauw@midden-groningen.nl). Zij bespreken samen met u de  
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mogelijkheden. 
De derde helft is even zo belangrijk en wordt mogelijk gemaakt door veelal de beheerders 
van het dorpshuis waar de “beweegkar” klaar staat voor gebruik!! Iedereen is welkom en 
wordt met veel plezier opgenomen in de groep zo ook ikzelf en collega wethouder Evert 
Offereind waarbij ook wij de spieren los hebben gemaakt tijdens de bijeenkomst in 
Froombosch bij dorpshuis De Ruyten. 
 
Annemiek Hoesen 
 

Campagne werving vrijwilligers Midden-Groningen 

Gemeente Midden-Groningen heeft samen met Huis voor de Sport Groningen en Kwartier 
Zorg & Welzijn een communicatiecampagne opgezet om inwoners te stimuleren 
vrijwilligerswerk te doen. Vanaf 29 september start de campagne met een video van Tik Tok 
Tammo. Hij gaat langs bij verschillende verengingen en organisaties en laat op ludieke wijze 
zien hoe leuk vrijwilligerswerk is en dat er altijd wel iets is wat bij je past. 
Een aantal verenigingen en organisaties gaven aan een groot tekort te hebben aan 
vrijwilligers. Dit bleek een breed gedeeld probleem op het gebied van sport, cultuur en 
welzijn. Om deze reden hebben de gemeente Midden-Groningen, Huis voor de Sport 
Groningen en Kwartier Zorg & Welzijn de handen ineengeslagen en een campagne bedacht 
om de verenigingen en organisaties te ondersteunen in hun zoektocht naar vrijwilligers. De 
campagne brengt vrijwilligerswerk als vrijetijdsbesteding onder de aandacht door de leuke 
kanten ervan te laten zien en te benadrukken dat hoe klein of groot je bijdrage ook is je 
altijd iets kunt doen wat bij je past. 
De campagne start met de video van Tik Tok Tammo over vrijwilligerswerk. Ook hangen er 
vanaf deze datum A0 posters in en rond de dorpen van Midden-Groningen met onze lokale 
vrijwillige helden. Deze posters verschijnen vanaf deze datum ook regelmatig en lokale 
media. Daarnaast is er op donderdag 5 oktober vanaf 19.30 uur een vrijwilligersavond voor 
besturen/coördinatoren van vrijwilligersorganisaties in Dorpshuis De Ruyten, Ruitenweg 39, 
Froombosch. 
Op de website www.midden-groningen/vrijwilligerswerk.nl staan contactgegevens voor 
inwoners die een rol willen oppakken op het gebied van vrijwilligerswerk. Ook staan daar 
voor verenigingen en organisaties handige bestanden op het gebied van vrijwilligerswerk en 
is het campagnemateriaal (zoals de posters) op deze website te vinden. 
 
Annemiek Hoesen 
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